

Issachar Watchmen Methodist(IWM) 5-11/9/19

Prayer items 1st week of Sept

1. Political stability - Pray for stability and harmony at political arena of Malaysia especially among the different parties which make up Pakatan Harapan. Pray for leaders of each parties to put down their own personal agenda and to uphold unity among Malaysians as their common goal. Pray against slandering, mockery, and dirty tricks in politicking. Pray for God to bring corrupted leaders down and raise up leaders of integrity.
2. Safety - Crime rate is almost always in proportion to our economic situation. Pray for the government of Malaysia to distribute wealth in a fair manner where the poor in Malaysia can benefit and have enough. Pray for policemen to be diligent in executing their tasks to bring criminals to justice. Pray for all Malaysians of multi-races to care for each other, rather than robbing each other.
3. Police reform – more than 100 over policemen had been tested positive in the recent drug examination. Pray for God to break their bondages and drug addiction. Pray for integrity and courage among the police force in pursuing a higher calling in their work, so that the people can trust the police with regards to social safety again.
4. Churches - Pray for unity among churches in Malaysia so that we can stand together in the midst of unreasonable scorning of Christian bodies. Pray for Christians to be salt and light wherever they are, to pray for all the citizens of Malaysia (regardless of their colour skin), and also leaders of our nation. Pray for churches to be committed to the mission of disciple-making till the ends of the world.

卫理公会以萨迦守望者 5-11/9/19

九月第一个星期的祷告事项

1. 政治稳定 - 为马来西亚政治舞台的稳定与和谐祈祷，特别是希盟的各个政党之间的关系。为每一方的领导人祷告，使他们可以放下自己的个人议程，并以维持马来西亚人的团结作为他们的共同目标。以祷告斥责政治手段，如诽谤，嘲弄和卑鄙的伎俩。愿上帝拆毁腐败的领导人，并安立正直的领袖。
2. 安全 – 社会的犯罪率几乎总是与一个国家的经济状况成正比。为马来西亚政府以公正的方式分配财富，让马来西亚的穷人受益并拥有足够的财富来祷告。为警察勤奋执行任务以将罪犯绳之以法祷告。为多种族的马来西亚人祷告，使我们互相照顾，而不是互相抢劫。
3. 警察改革 - 近期有 100 多名警察在毒品/药物检查中被检测为阳性。祈求上帝打破他们吸毒成瘾的束缚。祈求上帝赐予他们在工作追求更高的使命。为警察的诚信和勇气祷告，好让人们可以信任警察在社会安全方面所扮演的角色。
4. 教会 - 为马来西亚各教会之间的团结祷告，以便我们能够与基督的肢体一同面对外界所给予不合理的蔑视与抹黑。为基督徒祷告，无论他们身在何处都能成为基督的盐和光，同时能以祷告纪念所有马来西亚公民（不论肤色），及为我们国家的领导人代求。祈求教会致力于门徒训练的使命，直到地极。

Isakhar Pengawal Methodist 5-11/9/19

Doa minggu pertama Sept

1. Kestabilan politik – doa untuk kestabilan dan keamanan politik di Malaysia, terutamanya Pakatan Harapan dan setiap parti. Doa untuk setiap pemimpin, agar mereka sudi letakkan pandangan sendiri, dan mengutamakan pepaduan antara rakyat Malaysia. Melalui doa, menengking pada hal memfitnahkan, penghinaan, dan muslihat kotor. Doa agar Tuhan membangunkan pemimpin yang menyenangkan hati-Nya.

2. Keamanan dan kedamaian – Kadar jenayah selalu berpadanan dengan keadaan ekonomi sesebuah negara. Berdoa untuk kerajaan Malaysia mengagihkan kekayaan secara adil di mana orang miskin di Malaysia boleh juga mendapat faedah dan cukup. Berdoalah agar anggota polis menjadi rajin dalam melaksanakan tugas mereka supaya menurunkan kadar penjenayah. Berdoa untuk semua rakyat Malaysia yang berbilang kaum, supaya menjaga satu sama lain, dan bukannya merompak satu sama lain.

3. Transformasi perbadanan polis - lebih daripada 100 anggota polis telah diuji positif dalam pemeriksaan dadah baru-baru ini. Berdoalah agar Tuhan memecahkan ketagihan dadah mereka. Berdoa untuk berintegriti dan berani di kalangan anggota polis dalam mengejar panggilan yang lebih tinggi dalam kerja mereka, supaya orang dapat mempercayai polis berkenaan dengan keselamatan sosial sekali lagi.

4. Gereja - Berdoa untuk perpaduan di kalangan gereja-gereja di Malaysia supaya kita dapat berdiri bersama-sama di tengah-tengah penolakan badan-badan Kristian yang tidak munasabah. Berdoalah untuk orang Kristian menjadi garam dan cahaya di mana sahaja mereka berada, berdoa untuk semua rakyat Malaysia (tanpa mengira kulit warna mereka), dan juga pemimpin negara kita. Berdoa untuk gereja-gereja agar berkomitmen untuk misi pembuatan murid sampai ke ujung dunia.